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Protokół Nr XXX/2017 

z XXX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 stycznia 2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył XXX sesję i 

po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Andrzejowi Pożarlikowi.  

 

Ad pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad XXX sesji:  

1. Otwarcie obrad XXX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjecie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXVIII/2016  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 15 grudnia 2016 r. 

8. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXIX/2016 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 29 grudnia 2016 r.  

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2017-

2027, 

c) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Smolice i Sosnowiec, 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Stryków, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

f) w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego prowadzonego do publicznych przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Stryków. 
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10. Rozpatrzenie pisma Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zn.PNIK-

I.4131.412.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. 

11. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na pierwsze 

półrocze 2017 r. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zaproponował zmianę porządku obrad w punkcie 9. Podjecie uchwał: 

jako pierwszą przyjąć uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. Następne 

projekty uchwał byłyby podejmowane w kolejności zaproponowanej w porządku obrad.  

Głosowanie nad wnioskiem:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku  

obrad XXX sesji RM w Strykowie następujących projektów: w sprawie odwołania Skarbnika 

Gminy Stryków oraz w sprawie powołania Skarbnika Gminy Stryków.  

Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał będące przedmiotem poszerzenia porządku 

obrad znajdą się w pkt 9 g, 9 h. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się 
Nieobecny na sali podczas głosowania radny Andrzej Janeczko.  

 

Ad pkt. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni:  

1) Krzysztof  Bandurowicz 

2) Sylwester Kacprzak 

3) Karol Lenart 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13 głosów za, bez głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące się.  

 

Ad. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że w ostatnim czasie zajmował 

się inwestycjami, które zapisane w budżecie za moment pojawią się w realizacji. Kolejnym 

tematem jest duży projekt GDDKiA w Łodzi – chodzi o skrzyżowanie z ruchem okrężnym na 

drodze nr 71 z drogą gminną w kierunku Kiełminy i Zelgoszczy. Jest to rozwiązanie docelowe, 

pojawią się chodniki. Chodzi o stworzenie bezpiecznego miejsca, ponieważ ruch jest tam dosyć 

spory. Inwestycja będzie realizowana przez GDDKiA oraz firmę Panattoni. Burmistrz 

powiedział, że następną ważną inwestycją jest budowa drogi do terenów inwestycyjnych na 

wprost wjazdu do Centrum Obsługi Autostrad do Sosnowca Pieńki. Burmistrz brał udział w 

spotkaniach między innymi dot. propozycji zmian w ordynacji wyborczej, chodzi o 
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wprowadzenie dwu kadencyjności wójtów, burmistrzów oraz prezydentów z przedłużeniem 

kadencji do 5 lat oraz, aby prawo zaczęło działać wstecz. Przy takich zapisach blisko 65% 

wójtów, burmistrzów i prezydentów nie będzie mogło kandydować. Wybór na te stanowiska to 

jest wola mieszkańców, kogo chcą wybrać na to stanowisko. Oczywiście opinie burmistrza jest 

w tej kwestii negatywna. Dlaczego prawo ma ograniczać wybór mieszkańców – mówił 

Burmistrz Strykowa.  

Następnie Pani Wioleta Głowacka Naczelnik Wydziału Promocji Pozyskiwania Środków 

Pozabudżetowych poinformowała, że Marszałek Województwa Łódzkiego ogłosił nabór na 

granty sołeckie. Pani Naczelnik zaprosiła zainteresowane sołectwa do Wydziału. Tylko trzy 

sołectwa mogą złożyć grant z danej gminy do Marszałka Województwa Łódzkiego.     

Ad. pkt. 6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica w swoim sprawozdaniu 

poinformował o udziale w posiedzeniach merytorycznych komisji rady oraz pracy nad 

przygotowaniem materiałów na bieżącą sesję rady. Przewodniczący poinformował, że w burze 

rady można zapoznać się pismem odnośnie wysokości wynagrodzeń nauczycieli.  

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na którym 

zapoznała się z realizacją wniosków przyjętych przez komisje, z informacją o obwodach szkół 

w związku z reformą oświaty oraz opracowała projekt planu pracy na I półrocze 2017 roku.   

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu opracowała projekt planu pracy na I 

półrocze 2017 roku oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję RM w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna na swoim posiedzeniu zapoznała się z informacją 

Burmistrza Strykowa  dot. rodzaju i sposobu wykorzystywania sprzętu medycznego 

zakupionego ze środków budżetu Gminy Stryków będącego na wyposażeniu lokali gminnych 

oddanych w najem podmiotom świadczącym usługi medyczne na terenie Gminy Stryków. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja w okresie między sesjami spotkała się dwa razy i przyjęła  

informacje dot. studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy Stryków odnośnie 

przeznaczenia terenów pod budownictwo mieszkaniowe  i przemysłowe oraz opiniowała 

projekty uchwał.  

 

Ad pkt. 7. Zatwierdzenie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 15grudnia  2016 r.  

Przewodniczący Rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są uwagi 

do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z XXVIII sesji podczas obrad XXX sesji nie zgłoszono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

 

Ad pkt. 8. Zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 29 grudnia 2016 r.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są uwagi 

do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z XXIX sesji podczas obrad XXX sesji nie zgłoszono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Pytań 

do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2017-2027 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków na obszarze wsi Smolice i Sosnowiec 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie wraz z 

ustalonymi ze stawkami procentowymi renty urbanistycznej oraz zgłoszonymi poprawkami w/w 

Komisji.  



5 
 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa powiedział, że chodzi o fragment, który jest w 

środku terenów inwestycyjnych. Mamy problemy niemożliwe do zrealizowania odnośnie 

terenów, których grunty są trzeciej klasy. Ministerstwo Rolnictwa nie wyraziło zgody na 

odrolnienie, ten sam problem dot. terenów w Tymiance, Bratoszewicach. Ministerstwo 

Rolnictwa twierdzi, że Gmina Stryków na dzień dzisiejszy ma małą ilość bonitacji klasy III i nie 

ma możliwości odralniania tych gruntów.   

 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Bogdan Walczak mówił, że są informacje na temat zmiany sposobu segregacji 

odpadów, pytał czy w związku z tym jest sens przyjmować powyższą uchwałę.  

Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że nie ma aktów 

prawnych do głoszonych informacji, zaproponowany Regulamin zmieniony jest na podstawie 

obowiązujących przepisów prawa.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego prowadzonego do publicznych przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) odwołania Skarbnika Gminy Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski poinformował, że pani Barbara Walak po wielu 

latach pracy nabyła prawa emerytalne. Dała się poznać jako fachowiec na odpowiednim 

stanowisku, nie tylko dla mnie, ale także dla radnych, sołtysów. Zwróciłem się z prośbą do pani 

Skarbnik, aby dalej pełniła tę funkcję, a osoba, która będzie zaproponowana na to stanowisko w 
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przyszłości ma się uczyć dalej. Burmistrz poinformował, że złożył w tej sprawie wniosek do 

Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Bogdan Walczak powiedział, że to on pierwszy zaczął namawiać panią Skarbnik do 

pozostania na tym stanowisku, bo jest to odpowiednia osoba na tym stanowisku, nie widzę, aby 

to była emerytka.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski podziękował radnemu Walczakowi za taką opinię. 

Dalej mówił, że skarbnik to jest osoba, która ma nas studzić w zapędach inwestycyjnych, 

przyszłość naszej gminy musi być utrzymana na obecnym poziomie. Gmina Stryków jest na 36. 

miejscu pod względem dochodów na jednego mieszkańca spośród prawie 2.500 gmin w Polsce. 

To jest dowód na to, że z finansami w naszej gminie dzieje się dobrze.  

Radny Sylwester Kacprzak zauważył, że skarbnik będzie odwołany 26 stycznia br., powołany z 

dniem 1.02. więc przez 4 dni nie będzie skarbnika.  

Burmistrz odpowiedział, że jest zastępca skarbnika.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica odczytał projekt uchwały.  Uwag 

nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) powołania Skarbnika Gminy Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że złożył w tej sprawie wniosek 

do Rady Miejskiej w Strykowie i przygotował projekt uchwały. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Pani Barbara Walak skarbnik Gminy Stryków podziękowała burmistrzowi za możliwość 

odejścia na emeryturę , a jednocześnie radnym za ponowne powołanie na to stanowisko.  

 

Ad. pkt. 10.Rozpatrzenie pisma Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zn.PNIK-

I.4131.412.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. 

 

Paweł Kasica Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał wątpliwości Wojewody 

Łódzkiego, czy burmistrz Strykowa nie zasiada w zarządzie OSP  na terenie Gminy Stryków 

oraz czy jednostki te prowadzą działalność gospodarczą. Przewodniczący wystąpił do 

Wojewody o przedłużenie terminu na odpowiedź. Jest zgodna Wojewody na odesłanie pisma w 

dniu 27 stycznia br.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa złożył wyjaśnienia i powiedział, że w sprawie 

kontroli RIO toczyło się postępowanie w prokuraturze, sprawę umorzono, nie przekroczono 

uprawnień, RIO nie złożyła zażalenia. Na dzień następny otrzymałem pismo od Wojewody z 

zapytaniem czy nie pełnię funkcji w zarządzie OSP. Odpowiedziałem Wojewodzie, że nie 

pełnię żadnej funkcji w OSP, jestem tylko zwykłym członkiem OSP Stryków – powiedział 

Burmistrz.   
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Radny Sylwester Kacprzak zauważył, że Wojewoda powołuje się na zapis ustawy 

antykorupcyjnej, ale zacytowany przepis dot. zakazu zasiadania w fundacjach.  

Pani mecenas potwierdziła, że jest zły punkt powołany.   

Pan Paweł Kasica Przewodniczący Radny Miejskiej odczytał propozycje odpowiedzi do 

Wojewody Łódzkiego, która będzie wysłana w dniu jutrzejszym.  

Radny Bogdan Walczak powiedział, że powinien być projekt uchwały w tej sprawie, rada 

może wyrazić swoją opinię w formie uchwały.  

 

Godz. 10.40 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

 

Pani mecenas powiedziała, że nie ma tu formalnej przesłanki, każdy może się wypowiedzieć.  

Radny Krzysztof Bandurowicz zaproponował, aby przyjąć oświadczenie Burmistrza, że nie jest 

członkiem zarządu poprzez głosowanie.  

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że warto upoważnić Przewodniczącego Rady Miejskiej do 

udzielenia odpowiedzi, którą czytał wcześniej i złożył wniosek w tej sprawie.   

  

Głosowanie nad wnioskiem upoważniającym Przewodniczącego Rady Miejskiej Pawła 

Kasicę do udzielenia odpowiedzi Wojewodzie Łódzkiemu w treści odczytanej na XXX sesji 

RM.  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Nie obecny na sali obrad: radny Andrzej Janeczko. 

 

Godzina 11.00 – obrady prowadzi Wiceprzewodniczący Grzegorz Kozłowski 

 

Ad. pkt. 11. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na 

pierwsze półrocze 2017 r. 

Głosowanie nad przyjęciem planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I  

półrocze 2017 r.  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Nie obecni na sali obrad: Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica, radny Andrzej 

Janeczko. 

 

Ad. pkt. 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał o spotkanie z Komendantem Komisariatu Policji w Strykowie w 

sprawie bezpieczeństwa.  

Pan Andrzej Jankowski burmistrz Strykowa odpowiedział, że spotyka się z Komendantem, 

który przekazuje informacje na temat stanu bezpieczeństwa – Gmina Stryków należy do 

czołówki gmin jeśli chodzi o bezpieczeństwo, jednak jest największy odsetek wypadków 

komunikacyjnych, ponieważ komisariat prowadzi dodatkowo obsługę wypadków na 

autostradzie. Brakuje policjantów, aby zabezpieczyć służby. Pomagamy policji w sensie 

wyposażenia, np. ostano zakup kamizelek odblaskowych. Policja bierze udział w Gminnym 

Centrum Zarządzania Kryzysowego, np. podczas mrozów zwracamy uwagę na osoby 

bezdomne, samotne.  

Radny Andrzej Pożarlik pytał o dalsze losy szkoły średniej w Bratoszewicach, do 2018 roku 

mamy termin, czy są konkretne ustalenia czy szkoła zostaje w obecnym miejscu do czasu 

wybudowania nowej szkoły, czy będzie przeniesiona. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa powiedział, że nie da 100% pewności, w 

najbliższym czasie będzie spotkanie w właścicielem, na którym zostanie omówiony temat 

przedłużenia umowy. Plan dotyczy całej oświaty. Przystąpimy do budowy obiektu, najpierw 

szkoły, to co zależy od nas będzie w dalszym ciągu kontynuowane.   

Radny Bogdan Walczak mówił: do końca marca gminy mają podjąć uchwałę o przekształceniu 

szkół: 

1) 9 lutego br. jest narada sołtysów, więc dobrze byłoby na tym spotkaniu udzielić 

informacji na temat reformy  oświaty. 

2) Od lutego br. rozpoczyna się konferencja nt. subwencji oświatowej, czy od nas z gminy 

ktoś będzie brał udział. 

3) Jest możliwość dofinansowania z Ministerstwa Sportu do inwestycji, np. hale sportowe. 

Czy będziemy się ubiegać o dofinansowanie na budowę nowego obiektu dydaktyczno-

sportowego.  

4) Czy wiadomo coś na temat, że będzie tworzony Fundusz Edukacji Narodowej i w jaki 

sposób.  

5) Siedziba nowego obiektu sportowego będzie w Smolicach, czy nie można byłoby 

przyjąć zmiany do planu i powiększyć ten teren o miasto Stryków.     

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa powiedziała, że to są procedury 

administracyjne.   

Radny Bogdan Walczak pytał, czy nie byłoby zasadnym powołać tymczasową komisje 

statutową i przystąpić do zmian regulacji w obwodzie miasta Strykowa. Aż się prosi uregulować 

sprawy ul. Cegielnianej w Smolicach czy ul. Ozorkowskiej. Aby polikwidować te miejsca, żeby 

Smolice i Tymianka były w Strykowie. Kierowcy ciężarówek i pogotowia błądzą szukając 

adresów w Strykowie.    

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa powiedział, że pani sekretarz pojechała do 

Kuratorium Oświaty na spotkanie w kwestii reformy oświaty, na najbliższym spotkaniu z 

sołtysami przedstawimy aktualną wiedzę na ten temat. Jeśli chodzi o fundusze z Ministerstwa 

Sportu to co roku korzystamy, ostatnio na salę gimnastyczną w Koźlu. Na nowe obiekty też 

będziemy występować. Kwestie związane ze zmianą granic miasta Strykowa -  trzeba temat 

podjąć w sensie dyskusji, zobaczyć na mapie, które tereny są  możliwe do przyłączenia. Któraś 

z komisji powinna podjąć te tematy.  

 

Ad. pkt. 13Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Grzegorz Kuna sołtys wsi Sosnowiec Pieńki mówił: jesteśmy na 36. miejscu odnośnie 

dochodów, ja stwierdzam, że nie jesteśmy bogatą gminą, a biedną.  Samo zaproszenie na sesje 

bez projektów uchwał to jak zaproszenie na ślub. Przywróćmy albo wersje papierową projektów 

uchwał albo wprowadźmy formę elektroniczną.  

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice wnioskował o realizacje oświetlenia we wsi Smolice i o 

poszerzenie o plac zabaw i siłowni. Pan sołtys pytał kiedy zostanie zrealizowany chodnik w 

Smolicach. Zgłosił także negatywną uwagę dot. odśnieżania dróg przez Powiat Zgierski.  

Pan Witold Śliwkiewicz sołtys wsi Bratoszewice wnioskował o postawienie znaku „Uwaga 

zwierzęta” przy dk 14 w Bratoszewicach w stronę Wyskok. Dalej mówił, że trzeba zrobić 

wszystko, aby Zespół Szkół nr 1 pozostał w Bratoszewicach. Odnośnie Smolic sołtys mówił - 

chyba sołtys Smolic nie zezwoli odczepić terenu, bo Smolice się kończą.  

Radny Łukasz Orłowski wnioskował, aby na posiedzeniu komisji oświaty przedstawić opcje 

dofinansowania budowy projektu  edukacyjno-sportowego w Smolicach.  

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice powiedział, że nie do końca w porządku jest odłączenie 

części Smolic, wystarczy dobrze oznakować drogi, aby kierowcy nie błądzili. Szkoła w 
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Smolicach też się może znajdować. Wprowadzenie ulic w Smolicach będzie najlepszym 

rozwiązaniem.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiadając panu Kunie powiedział, że temat 

jaką informacje chcą otrzymywać sołtysi i przewodniczący osiedli będzie omówiony na 

naradzie sołtysów. Smolice - chodnik będzie zrealizowany, uwagi dot. odśnieżania dróg 

powiatowych będą przekazane do Powiatu; oświetlenie – pracujemy uruchomić te instalacje, 

gdzie kończą się projekty. Jeśli chodzi o szkołę w Bratoszewicach to temat trzeba 

przedyskutować, odnośnie oznakowania to GDDKiA w Łodzi nie wyraziła zgody na dodatkowe 

oznakowanie.  

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała o realizację kanalizacji sanitarnej w 

Rokitnicy.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski odpowiedział, że będzie zrealizowana w 2017 roku. 

Odnośnie wprowadzania nazw ulic burmistrz powiedział, że sołtysi, którzy uważają, że powinny 

się pojawić ulice, to propozycje winny być od zebrania wiejskiego, ponieważ wiąże się to ze 

zmianą dokumentów.   

Pan Witold Śliwkiewicz sołtys wsi Bratoszewice poprosił, aby na najbliższej naradzie z 

sołtysami przedstawić informacje w sprawie wycinania drzew, w związku z wejściem w życie 

ustawy w tej kwestii.  

 

Ad. pkt. 14. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXX sesji RM radny Krzysztof 

Bandurowicz odczytał wniosek przyjęty przez Komisję w dniu 26 stycznia 2017 roku  

1. Wystąpić do GDDKIA w Łodzi o ustawienie znaku „Uwaga zwierzęta” przy dk nr 14 w 

Bratoszewicach w stronę Wyskok.  

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  
12 głosów za  

 0 głosów przeciwnych  

 0 głosów wstrzymujących się  

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W na XXX sesji:  

12 głosów za  

 0 głos przeciwnych  

 0 głosów wstrzymujących się 
  

Ad. pkt. 15. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie o godz. 11.50 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam trzydziestą sesję Rady Miejskiej w Strykowie”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:  

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

  Paweł Kasica 

 
 


